



MAJESTIC INTERNATIONAL CRUISES INC. MANAGERS

PRESS RELEASE

20th August, 2012

Majestic International Cruises Inc. is very glad to announce that they have engaged a cooperation with Hansa Touristik GmbH located in Bremen and Stuttgart, "a company with a lot of experience and a good reputation in cruise business" as Michael Lambros, managing director of Majestic International Cruises explains.

Hansa Touristik has chartered the M/V Ocean Majesty for operating cruises from May 2013 on in the North, Baltic and Mediterranean Sea.

Majestic International Cruises Inc. was formed in the late 1980s by Majestic Marine Company which belongs to KOLLAKIS GROUP of Companies, comprising of interests in both the commercial and cruising shipping sectors.

Majestic International Cruises Inc. is part of this major Greek Shipping entity, which is presently owning and operating a fleet in excess of 45 vessels (cargo ships, tankers, reefers, Ro-Ro, etc). The company operates two passenger ships that are both fully paid for.

"Our purpose is the establishment of a classic but modern cruise liner with a medium size that offers to potential niche market long-term charters, 3+ to 4 star quality vessels together with management and operational services of comparable high and modern standards" Costa Zalocosta, director of Majestic International Cruises, announced.

In order to be even more successful on the German market the charming vessel, furnished in modern, light and welcoming colors will be upgraded for the German market.

"We appreciate very much having achieved a new cooperation with Hansa Touristik, for a long time cooperation. Horst Kilian, managing director of Hansa Touristik was looking for a reliable and a financially very strong partner providing confidence for his clients and group partners and together with his experience we are a good team" emphasizes Michael Lambros.

Übersetzung

Majestic International Cruises Inc. freut sich bekannt zu geben, dass sie mit Hansa Touristik GmbH mit Sitz in Bremen und Stuttgart eine Kooperation geschlossen haben. „Hansa Touristik ist eine Firma mit langjähriger Erfahrung und großem Know-How und genießt einen sehr guten Ruf im Kreuzfahrtbereich“, erklärt Michael Lambros, einer der Geschäftsführer bei Majestic International Cruises.



MAJESTIC INTERNATIONAL CRUISES INC. MANAGERS

Hansa Touristik hat MS Ocean Majesty ab Mai 2013 gechartert und wird Kreuzfahrten im Nordland, Baltikum und im Mittelmeer durchführen.

Majestic International Cruises Inc. wurde in den späten 80iger Jahren von *Majestic Marine Company* gegründet und gehört zum Konzern der KOLLAKIS GROUP, die beide Zweige, sowohl den industriellen als auch den touristischen Kreuzfahrtsektor innerhalb des Konzerns vereint.

Majestic International Cruises Inc. ist Teil dieser großen Einheit eines griechischen Schiffsunternehmens, das zum heutigen Zeitpunkt 45 Schiffe (Frachter, Tanker, Kühlschiffe, Ro-Ro etc.) sein eigen nennt.

Die beiden Kreuzfahrtschiffe, die zum Unternehmen gehören, sind komplett bezahlt und frei jeglicher Hypotheken.

„Unser Ziel ist die Etablierung eines klassischen aber dennoch modernen Kreuzfahrtschiffes mittleren Größe für den Nischenmarkt der Langzeit-Vollcharter im 3-4 Sterne Bereich und gleichzeitig das Management des Schiffes mit allen betrieblichen Dienstleistungen auf einem vergleichbar hohen und modernen Standard anzubieten“, gibt Herr Costa Zalocosta, Direktor von Majestic International Cruises Inc., bekannt.

MS Ocean Majesty, deren Ausstattung und Einrichtung in hellen, warmen Farben dem Gast einen sofortigen Wohlfühlfaktor vermittelt, wird für Ihren Einsatz auf dem deutschen Markt nochmals stark aufgewertet.

„Wir schätzen und freuen uns sehr auf die neue langfristig ausgelegte Zusammenarbeit mit Hansa Touristik“. Horst Kilian, geschäftsführender Gesellschafter von Hansa Touristik, war auf der Suche nach einem starken, vertrauensvollen und finanzkräftigem Partner für seine Kunden, und zusammen mit seiner langjährigen Erfahrung sind wir ein tolles Team, betont Michael Lambros.